

EVIDENCE

(Recorded by Electronic Apparatus)

Tuesday, November 22, 1977

• 2013

[Text]

The Clerk of the Committee: Hon. members, there is a quorum. Your first item of business is to elect a chairman. I am ready to receive motions to that effect.

Mr. Herbert: I would be very happy to nominate a gentleman who is very well experienced in the media, who has been a regular member of this Committee and who will make an excellent chairman, my colleague, James Fleming.

Mr. Raines: I second the nomination of Mr. Jim Fleming as Chairman.

The Clerk of the Committee: Are there any other motions? It was moved by Mr. Herbert and seconded by Mr. Raines that Mr. Fleming take the Chair of this Committee as Chairman. Is it the pleasure of this Committee to adopt the motion?

• 2015

Motion agreed to.

The Clerk of the Committee: I declare the motion carried that Mr. Fleming be Chairman.

An hon. Member: Conditional upon no speeches.

The Chairman: I was going to make a few comments about the CBC.

Mrs. Holt: On that you can say anything you want as long as it is nasty.

The Chairman: I should say in clearing my name that I took great pride when I was a news commentator in having as two of my favourite battering rams the *Toronto Star* and the CBC. So I should be a good chairman, considering the membership of this Committee.

The next order of business is to invite a motion for the election of a vice-chairman. Do I have any nominations?

Mrs. Holt: I nominate Ursula Appolloni.

The Chairman: We have Ursula Appolloni nominated as Vice-Chairman, seconded by Jean Roy.

Do we have any other nominations? Someone moving the closing of nominations?

An hon. Member: I so move.

The Chairman: We need a seconder for that. Nominations are closed. May I congratulate my Vice-Chairman, Ursula Appolloni.

Some hon. Members: Hear, hear!

The Chairman: The next item of business is the appointment of a subcommittee on agenda and procedure.

Mr. Herbert: Mr. Chairman, before we get to that, I have a point of order.

The Chairman: Mr. Herbert, on a point of order.

TÉMOIGNAGES

(Enregistrement électronique)

Le mardi 22 novembre 1977

[Translation]

Le greffier du comité: Messieurs les honorables députés, je vois un quorum. Notre premier point du programme est l'élection du président. J'attends donc des motions à cette fin.

M. Herbert: Je serais prêt à présenter une personne tout à fait compétente dans le domaine des moyens d'information, qui a été membre régulier de ce comité et qui ferait très certainement un excellent président, c'est-à-dire mon collègue M. James Fleming.

M. Raines: J'appuie la nomination de M. James Fleming pour prendre le poste de président.

Le greffier du comité: Y a-t-il d'autres motions? Proposé par M. Herbert et appuyé par M. Raines, que M. Fleming devienne président du présent comité. Le comité est-il prêt à adopter cette motion?

Motion adoptée.

Le greffier du comité: Je déclare donc M. Fleming élu président du Comité.

Une voix: A condition qu'il ne fasse pas de discours.

Le président: J'aurais à faire quelques remarques au sujet de Radio-Canada.

Mme Holt: Vous pourrez dire ce que vous voulez, à condition que ce soit méchant.

Le président: Je dirais que lorsque j'étais commentateur des nouvelles, j'étais très fier de pouvoir avoir deux victimes, le *Toronto Star* et Radio-Canada. Compte tenu de la composition du Comité, je devrais donc faire un excellent président.

Notre prochaine question est la motion d'élection d'un vice-président. Y a-t-il des candidatures?

Mme Holt: Je propose Ursula Appolloni.

Le président: Nous proposons donc qu'Ursula Appolloni soit nommé vice-présidente, et la proposition est appuyée par M. Jean Roy.

Y a-t-il d'autres candidatures? Quelqu'un veut-il bien proposer la clôture des candidatures?

Une voix: Je la propose.

Le président: Il nous faut quelqu'un pour appuyer la motion. Nous en terminons donc avec les candidatures. Et permettez-moi de féliciter notre vice-présidente, M^{me} Ursula Appolloni.

Des voix: Bravo!

Le président: Notre prochain article au programme, c'est la nomination du sous-comité du programme et de la procédure.

M. Herbert: Monsieur le président, avant de passer à cette affaire, je voudrais invoquer le Règlement.

Le président: M. Herbert invoque le Règlement.